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P R O T O K Ó Ł   N R LXXVII/2022 
siedemdziesiątej  siódmej sesji Rady Miejskiej w Radomiu  

odbytej w dniu 25 kwietnia 2022 roku 
w Sali Obrad Rady Miejskiej w Radomiu im. Marii Kelles - Krauz, Rynek 1 

 
 
 
1. Otwarcie obrad i wybór sekretarzy.  
Posiedzenie otworzyła i na nim przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Radomiu – 
radna Kinga Bogusz. 
 
Przewodnicząca Kinga Bogusz na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 
Na sesji obecni byli radni według listy obecności, która została dołączona do materiałów z sesji. 
Radni nieobecni: Adam Bocheński, Piotr Kotwicki, Teresa Skoczek.  
 
Na sekretarzy obrad zgłoszono radnych: Kazimierza Staszewskiego i Roberta Chrobotowicza. 
Radni wyrazili zgodę na pełnienie funkcji sekretarzy. Sekretarze zostali wybrani jednogłośnie                  
(18 za – głosowanie nr 1).  
 
 
Porządek sesji: 
1. Otwarcie obrad i wybór sekretarzy.  
2. Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji Rady Miejskiej w Radomiu. 
3. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 
4. Wystąpienia parlamentarzystów i dyskusja. 
5. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Radomiu o stanie  
     bezpieczeństwa miasta Radomia i powiatu radomskiego w zakresie ochrony przeciwpoża- 
     rowej za 2021 roku. 
6. Informacja Komendanta Miejskiego Policji w Radomiu w sprawie zabezpieczenia w budżecie  
     miasta Radomia środków z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu pojazdów służbo- 
     wych na potrzeby Komendy Miejskiej Policji w Radomiu.  
7. Informacja Prezydenta Miasta Radomia o stanie realizacji inwestycji: Radomskie Centrum 
     Sportu, wiadukt przy ul. Żeromskiego, trasa N-S, ul. Warszawska oraz o pracy Doraźnej  
     Komisji ds. Budowy Radomskiego Centrum Sportu.  
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
      1) dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2022 rok oraz zmiany Wieloletniej  
           Prognozy Finansowej Gminy Miasta Radomia na lata 2022 - 2045 – druki nr: 621, 622, 
      2) zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium  
           tego państwa – druk nr 636. 
      3) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
           „Wacyn Północ” – druk nr 637, 
      4) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia  w drodze przetargu nieruchomości stano- 
           wiącej własność Gminy Miasta Radomia położonej w Radomiu przy ul. Jerzego Radom- 
           skiego 10, oznaczonej jako działka o nr ewidencyjnym 73/46, (Obr. 0122-Młodzianów,        
           ark. 122), na rzecz dzierżawcy – druk nr 638, 
      5) zaakceptowania ubiegania się przez Radomski Szpital Specjalistyczny im. dr Tytusa  
           Chałubińskiego w Radomiu dofinansowania Projektu Infrastruktura Radomskiego  
           Szpitala Specjalistycznego odporna na pandemię w ramach Programu Operacyjnego   
           Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020, Osi priorytetowej XI REACT-EU,  
          Działania 11.3 Wspieranie naprawy i odporności systemu ochrony zdrowia – druk nr 623, 
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      6) zmiany uchwały Nr 428/2017 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 30 stycznia 2017r.  
           w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych Domów Pomocy  
           Społecznej w Radomiu oraz nadania jej statutu – druk nr 624, 
      7) zmiany uchwały Nr LV/495/2021 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 29 marca  2021r.  
           w sprawie zapewnienia przez Placówkę Opiekuńczo-Wychowawczą „Słoneczny Dom”  
           w Radomiu wspólnej obsługi dla Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Radomiu przy     
           ul. Rwańskiej 10 – druk nr 625, 
      8) zmiany uchwały Nr XXVIII/246/2019 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 28 października    
           2019r. w sprawie zapewnienia przez Placówkę Opiekuńczo-Wychowawczą „Słoneczny  
           Dom” w Radomiu wspólnej obsługi dla Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej  
           „Mieszkanie Usamodzielnienia” w Radomiu przy ul. Wydmowej 19 – druk nr 626, 
      9) nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej „Mieszkanie Usamodzielnienia”  
           w Radomiu  przy ul. Wydmowej 19 – druk nr 627, 
   10) nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej w Radomiu przy ul. Rwańskiej 10           
           – druk nr 628, 
    11) nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej „Słoneczny Dom” w Radomiu  
           – druk nr 629, 
    12) przyjęcia Statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Radomiu przy ul. Dzierzkow- 
           skiej 9 – druk nr 630, 
    13) nadania statutów domom pomocy społecznej w Radomiu będącymi jednostkami  
           organizacyjnymi Gminy Miasta Radomia – druk nr 631, 
    14) nadania statutów placówkom opiekuńczo-wychowawczym typu rodzinnego w Radomiu  
           – druk nr 632, 
    15) przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 dla Gminy   
           Miasta Radomia – druk nr 633, 
    16) zmiany Uchwały Nr LXVII/612/2021 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 29 listopada  
           2021r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych Oświaty     
           w Radomiu dla publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasta Radomia i   
           nadania jej statutu – druk nr 634, 
    17) przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Radomia na   
           lata 2022-2032 – druk nr 635. 
10. Informacja o pracy Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
11. Sprawozdanie delegata Miasta Radomia z posiedzenia Związku Miast Polskich.  
12. Sprawy różne i wolne wnioski: 
       1) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów    
            Alkoholowych za 2021 rok, 
       2) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata  
            2020 – 2022 za 2021 rok, 
       3) sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Radomiu za rok  
            2021, 
       4) Ocena zasobów pomocy społecznej, 
       5) Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz  
            Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy Miasta Radomia za 2021 rok 
      6) Sprawozdanie z realizacji Programu oddziaływań korekcyjno – edukacyjnych dla osób  
            stosujących przemoc w rodzinie na terenie Gminy Miasta Radom na lata 2021– 2025 za                  
            2021 rok 
      7) Sprawozdanie z realizacji Programu oddziaływań psychologiczno – terapeutycznych dla  
           osób stosujących przemoc w rodzinie dla Gminy Miasta Radomia na lata 2021 – 2025 za      
           2021r. 
13. Zamknięcie obrad.  
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Ad. 2. Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji Rady Miejskiej w Radomiu. 
Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
 
Za przyjęciem protokołu z LXXVI sesji Rady Miejskiej w Radomiu odbytej w dniu 28 marca 
2022r.  głosowało 17 radnych, 0 było przeciw, 1 wstrzymał się od głosowania – głosowanie                
nr 2). Protokół został przyjęty.  
 
 
Ad. 3. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 
Informację radni otrzymali wraz z materiałami na sesję.  
Jej treść została dołączona do materiałów z sesji. 
 
 
Ad. 4. Wystąpienia parlamentarzystów i dyskusja. 
Nie było żadnego parlamentarzysty.  
 
 
Ad. 5. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Radomiu                     
o stanie bezpieczeństwa miasta Radomia i powiatu radomskiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za 2021 roku. 
Informację radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jej treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej Paweł Fliszkiewicz przedstawił sprawozdanie 
i omówił: 
- funkcjonowanie Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej,  
- priorytetowe kierunki działania, 
- zagrożenia występujące w powiecie radomskim,  
- zasoby Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej, 
- działalność ochotniczych straży pożarnych wokół Radomia,  
- statystykę dotyczącą zdarzeń, 
- najbardziej spektakularne działania operacyjne, 
- działania kontrolno – rozpoznawcze,  
- działania związane z prewencją społeczną,  
- działalność logistyczną oraz zakupy,  
- planowana wymianę sprzętu, w tym sukcesywną wymianę samochodów. 
 
Radny Mateusz Kuźmiuk poruszył sprawę przeprowadzonych w ubiegłym roku kontroli obiek-
tów w zakresie ochrony przeciwpożarowej i stwierdził, że w sprawozdaniu są wskazane niepra-
widłowości w dziesięciu obiektach użyteczności publicznej. Zapytał, jakie to obiekty i na ile te 
nieprawidłowości są poważne?  
 
Radny Tomasz Gogacz zapytał, czy lotnisko też podlega Państwowej Straży Pożarnej w zakre-
sie zakupu sprzętu? Jaka jest cena standardowego samochodu gaśniczego? Jaka jest średnia 
wieku strażaków w Radomiu?  
 
Radna Marta Michalska – Wilk zapytała, czy nadal funkcjonuje program tzw. „bezpieczny dom”? 
Czy są plany do powrotu cyklicznych spotkań w ramach tego programu?  
 
Komendant Paweł Fliszkiewicz udzielił odpowiedzi na pytania dotyczące: 
- spotkań w ramach programu „bezpieczny dom” oraz prewencji społecznej, 
- zakupu sprzętu na potrzeby lotniska oraz poziomu bezpieczeństwa na lotnisku, 
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- nieprawidłowości występujących w obiektach użyteczności publicznej – zadeklarował, że                     
w tym zakresie udzieli szczegółowej odpowiedzi na piśmie, 
- średniego wieku radomskich strażaków, 
- ceny samochodów gaśniczych, 
- pomocy udzielonej dla Ukrainy. 
 
 
Ad. 6. Informacja Komendanta Miejskiego Policji w Radomiu w sprawie zabezpieczenia 
w budżecie miasta Radomia środków z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu po-
jazdów służbowych na potrzeby Komendy Miejskiej Policji w Radomiu.  
Zastępca Komendanta Miejskiego Policji w Radomiu Janusz Mularski przedstawił informację do-
tyczącą funkcjonowania komendy, a w tym: 
- brak nieoznakowanych radiowozów operacyjnych, 
- stan techniczny samochodów policyjnych,  
- prośbę o wsparcie na zakup radiowozów nieoznakowanych, 
- ilość pojazdów na poszczególnych komisariatach. 
Poprosił, jeżeli jest to możliwe o jakieś wspomożenie policji.  
 
Radny Tomasz Gogacz stwierdził, że Radom jest stolicą mazowieckiej policji. Zapytał, dlaczego 
komenda miejska nie jest doceniana przez komendę wojewódzką? Ile na terenie miasta jest 
patroli motocyklowych?  
 
Radny Łukasz Podlewski przypomniał, że o potrzebie zakupu pojazdów słyszeli podczas posie-
dzeń Komisji Bezpieczeństwa. Zapytał skarbnika, czy w tym momencie miasto stać, aby na ko-
lejną sesję wygenerować środki na poziomie około 300 – 350 tys. zł, co powinno zabezpieczyć 
zakup minimum trzech pojazdów? Dopuszczalny jest również zakup przez miasto i przekazanie 
pojazdów w postaci rzeczowej. Czy komendant zwracał się do prezydenta i jaką odpowiedź 
otrzymał?  
 
Zastępca Komendanta Janusz Mularski udzielił dodatkowych informacji na temat: 
- patroli motocyklowych, 
- prowadzonych rozmów z prezydentem miasta.  
 
Skarbnik miasta Sławomir Szlachetka udzielił informacji w sprawach: 
- możliwości wygospodarowania środków dla policji,  
- możliwości zakupu samochodu dla policji przez miasto.  
 
Radna Magdalena Lasota poprosiła, aby komendant powiedział radnym na jakiej zasadzie są 
robione zamówienia centralne? Jak wyglądają co roku zamówienia na nową flotę i na jakiej za-
sadzie się to odbywa? Jak wyglądają zamówienia ze strony komendy miejskiej do komendy 
głównej? Czy takie zamówienia są robione? Czy plany zakupu nowych samochodów będą doko-
nywane w tym czy przyszłym roku?  
 
Zastępca komendanta miejskiego udzielił informacji dotyczących: 
- podziału zakupionych radiowozów, 
- wymiany floty,  
- radiowozów otrzymanych w ubiegłym roku.  
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Ad. 7. Informacja Prezydenta Miasta Radomia o stanie realizacji inwestycji: Radomskie 
Centrum Sportu, wiadukt przy ul. Żeromskiego, trasa N-S, ul. Warszawska oraz o pracy 
Doraźnej Komisji ds. Budowy Radomskiego Centrum Sportu.  
Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg i Komunikacji Piotr Wójcik udzielił następujących informacji: 
- III etap trasy N-S – trwa postępowanie w Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska o uzyskanie 
opinii do decyzji środowiskowej. Jest nadzieja, że do końca kwietnia ta opinia się pojawi. Termin 
wykonania inwestycji – lipiec 2024r. 
- wiadukt – czekają na przyznanie środków w ramach „Polskiego Ładu”. W momencie otrzymania 
środków są gotowi do ogłoszenia przetargu.  
- ul. Warszawska – MZDiK jest już w posiadaniu poprawionej koncepcji przez projektantów.            
W wyniku konsultacji społecznych zostały naniesione poprawki. Chcą przetarg ogłosić na po-
czątku maja.  
 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski poinformował, że od ostatniej sesji 
został podpisany protokół konieczności nr 17, który jest dokumentem poprzedzającym i zapo-
wiadającym podpisanie kolejnego aneksu. W protokole konieczności stwierdzono konieczność 
wykonania szesnastu rodzajów robót dodatkowych, na które została sukcesywnie złożona 
oferta i kosztorysy, które podlegają weryfikowaniu przez koordynatora zespołu inspektorów 
nadzoru. Będą mogli przejść bezpośrednio do podpisania aneksu między zamawiającym a wy-
konawcą. Ponadto omówił bieżącą realizację zadań budowlanych. Podkreślił, że na dzień dzi-
siejszy nie rozpoczęto montażu konstrukcji stalowej pod konstrukcję dachu.  
 
Przewodniczący Doraźnej Komisji ds. budowy Radomskiego Centrum Sportu Łukasz Podlewski 
poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się 6 kwietnia. Radny przygotował informację do-
tyczącą wałów i ekranów i przedstawił w prezentację w tym zakresie. Pierwszą decyzją jaką 
otrzymał MOSiR była decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach z 29 lutego 2016r. Jeżeli 
chodzi o stadion czytamy w niej o trzech etapach inwestycji: 1. Budowa stadionu na 5500 
miejsc; 2. Rozbudowa stadionu do 15000 miejsc; 3. Parking na 236 miejsc. Z radnego wiedzy 
wynika, że nie jesteśmy ani w etapie pierwszym, bo budowany jest stadion na 8000 miejsc, ale 
też na pewno nie jesteśmy w etapie drugim, bo nie jest budowany stadion na 15000 miejsc. 
Poprosił prezydenta, aby w dzisiejszej sesji uczestniczył dyrektor Betonox-u pan Tomasz Chro-
bot, ale nie wie czemu go nie ma. Prosił także o informację dotyczącą tego, na jakim etapie jest 
odzyskanie tzw. terenów z ul. Struga, ponieważ z tej decyzji wynika, że ma powstać parking na 
236 miejsc. Prosi o informację, w którym etapie inwestycji dziś jesteśmy. Radny odczytał frag-
menty omawianej decyzji. Stwierdził, że z decyzji wynika, że docelowo stadion będzie obiektem 
zamkniętym składającym się z 4 zadaszonych trybun i z tego, co radny wie ta decyzja nie była 
zmieniana. Zaprezentował aktualny projekt stadionu zaakceptowany przez PZPN (4 trybuny). 
Inny projekt stadionu nie został do dziś przedstawiony w PZPN-ie. Jesteśmy 15 miesięcy po 
pierwotnym terminie, bo stadion miał być oddany rok temu w styczniu. Do dziś MOSiR nie przed-
stawił nowego projektu do PZPN. Żaden inny projekt nie został zaakceptowany. MOSiR pracuje 
na projekcie przedstawiającym 4 pełne trybuny. Wszystko inne, to są wizualizacje, które ktoś 
stworzył na potrzeby konferencji prasowej. Jest to na dziś jedyny obowiązujący projekt sta-
dionu. Decyzja zatwierdzająca projekt i udzielająca pozwolenia na budowę z 27 kwietnia 2017r. 
mówiła o budowie stadionu piłkarskiego i nie ma tam mowy, że mogą być 2 trybuny. Operat 
akustyczny przygotowany w marcu 2017r. mówił o jeszcze innych etapach: etap 1a – 5909 
miejsc siedzących, budowa trybuny głównej, budowa budynku, trybuny północnej, budowa wału 
ziemnego w miejscu trybuny wschodniej, budowa wału ziemnego w miejscu trybuny zachod-
niej, budowa zjazdu, budowa dróg wewnętrznych; etap 1b – 8590 miejsc; etap 2 – 15000 miejsc 
siedzących. Radny chciałby wiedzieć na jakim etapie dziś jesteśmy, bo chociażby te dwa doku-
menty nie grają w żaden sposób. Decyzja środowiskowa, pozwolenie na budowę i operat aku-
styczny – te dokumenty ze sobą w żaden sposób nie współgrają. Dziś będąc 15 miesięcy po 
terminie drugiego wykonawcy MOSiR nie ma zapewnienia, że ktoś dopuści do użytkowania sta-
dion z dwoma trybunami. Radny nie wie kto będzie odpowiadał za oddanie stadionu do 
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użytkowania. Czy będzie to Betonox, czy poprzedni wykonawca, czy będzie to MOSiR? Kto złoży 
dokumenty dotyczące uzyskania zgody na dopuszczenie tego obiektu do użytkowania? Radny 
poruszył również sprawę wycen dwóch elementów, które w przekonaniu MOSiR-u dopuszczą 
stadion do użytkowania. Radny zwrócił się do dyrektora, że dziś nie wiedzą jak zakończyć bu-
dowę stadionu. Aneks miał zostać zawarty w marcu, a mamy końcówkę kwietnia, a nie jest 
podpisany. Betonox był gotów rozpocząć prace już w kwietniu, jeżeli chodzi o zadaszenie try-
buny przy hali. Dlaczego tak długo zwlekali z podpisaniem aneksu? Jaka jest wartość tego 
aneksu? W tych 35 milionach, które głosowali nie ma budowy wału, ekranów. To będzie trzeba 
znowu dopłacić.  
 
Radny Tomasz Gogacz poruszył sprawę odwodnienia tego obiektu. Stwierdził, że jest to stra-
tegiczny problem ze względu na warunki geotechniczne. Stwierdził również, że obiekt został 
zbudowany na bagnie.  
 
Radna Małgorzata Zając stwierdziła, że decyzja środowiskowa dopuszcza nasypy ziemne, 
ściany akustyczne. Skoro dopuszcza, nie mają one wpływu na oddanie do eksploatacji. W decyzji 
jest, że docelowo będą 4 trybuny, ale nie ma tam terminów, więc może być oddane do eksplo-
atacji przy dwóch trybunach. Nie można wybudować więcej, mniej można zawsze.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz zapytała, kiedy będzie 
podpisywany aneks i na jaką kwotę? Czy wiadomo, ile jeszcze będzie aneksów do podpisania? 
Kiedy planowane jest oddanie parkingów wokół Radomskiego Centrum Sportu? Czy zapadła de-
cyzja w sprawie budowy wałów?  
 
Radny Kazimierz Woźniak poruszył sprawę metody odwodnienia. Podkreślił, że każdą inwesty-
cję można etapować. Ważne jest, aby w części, która będzie podlegała odbiorowi i dopuszczeniu 
do eksploatacji były zachowane wszystkie funkcje niezbędne do funkcjonowania danego 
obiektu. Parkingi – radny nie wie, czy musimy budować kilka tysięcy miejsc postojowych. Za-
mknięcie ul. Struga na duże imprezy nie stanowi żadnego problemu. Kwestia jest tylko dobrego 
oznakowania, dobrej wcześniejszej informacji. Radny przypomniał, że komisja była powołana po 
to, żeby ułatwić Radzie poznanie problemu związanego z realizacją tej inwestycji, że ta komisja 
będzie informowała jak to wszystko jest rozwiązywane, a radny widzi, że przewodniczący 
przedstawia szereg pytań, które powinny być na tej komisji rozwiązane i wyjaśnione. Od prze-
wodniczącego radny powinien usłyszeć tylko informacje jak to wygląda i czy to jest prawidłowa 
realizacja. Przewodniczący zadaje więcej pytań niż składa wyjaśnień odnośnie tego, jak ta in-
westycja przebiega. W przekonaniu radnego zgodnie z Regulaminem Rady Miejskiej komisje są 
od tego, żeby te problemy rozwiązywać w imieniu Rady.  
 
Radny Mateusz Kuźmiuk - ul. Warszawska - kiedy ogłoszenie przetargu? Które z uwag miesz-
kańców wynikające z przeprowadzonych jakiś czas temu konsultacji mają się znaleźć w doku-
mentacji przetargowej?  
 
Radny Marcin Majewski – trasa N-S III etap – czy wykonawca zgłaszał zwiększenie zakresu, pod-
niesienie kosztów, które potencjalnie poniesie w trakcie wykonawstwa tego etapu? Kiedy 
można się spodziewać decyzji środowiskowej? Przejście między peronem Radom Gołębiów                    
a osiedlem Gołębiów I – czy wykonano jakieś czynności i zadania, które by zmierzały w przyszło-
ści do wykonania tego przejścia? Wiadukt na ul. Żeromskiego – czy jest odpowiedź na zadane 
pytanie, które umożliwiałoby wystartowanie z przetargiem przed rozstrzygnięciem „Polskiego 
Ładu” i ewentualnej kolejnej transzy wsparcia finansowego? RCS – ile miejsc parkingowych jest 
w decyzjach, w projekcie, jeżeli jest? Ile na ten moment jest przewidzianych miejsc parkingo-
wych? Czy zakończyły się prace przy zbiorniku przy trybunie północnej? Kiedy się powinny one 
skończyć według harmonogramu? Kiedy ten zbiornik miał być wykonany, a kiedy zostanie 
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zakończony? Który to z kolei aneks? Czy są zabezpieczone środki na zadania ujęte w ostatnim 
protokole rozbieżności? Czy bank udzielił odpowiednich środków i podpisał zgody?  
 
Radny Łukasz Podlewski – wiadukt na ul. Żeromskiego – zwrócił się z wnioskiem do pana Ma-
teusza Tyczyńskiego o przesłanie całej korespondencji kierowanej do KPRM czy ministerstw, 
jeżeli chodzi o „Polski Ład” oraz otrzymanych odpowiedzi. RCS – zwrócił się do radnego Kazimie-
rza Woźniaka z zaproszeniem na posiedzenie komisji. Stwierdził, że MOSiR przesyła dokumenty 
te, o które się upomną, albo mają wiedzę, że takowe powstały. Jest problem z wydobywaniem 
takich informacji. Dlatego dziś zaprosił przedstawiciela inwestora pana Tomasza Chrobota, żeby 
takich informacji udzielił. Radny przypomniał, że hala była ukończona na początku lipca, a na 
początku grudnia wystąpiły tam radomskie drużyny – Hydro Tack zagrał pierwszy mecz. 5 mie-
sięcy trwał proces oddania hali do użytkowania. Ponadto radny poinformował, że podczas 
ostatniego posiedzenia komisji dyrektor Górski udzielił informacji, że bank nie wyraził zgody na 
zwiększenie zakresu prac o budowę trzeciej trybuny. Został zobowiązany do jej przesłania                     
w kolejnym dniu do Biura Rady Miejskiej i członków komisji. Do dziś kserokopia lub skan takiej 
informacji od banku nie wpłynęła. Radny poprosił prezydenta lub prezesa MOSiR-u o spowodo-
wanie, żeby pan dyrektor Górski wywiązywał się ze swoich zobowiązań. Radny nie wie, czemu 
radni nie otrzymują takich informacji. MOSiR podpisał umowę z firmą Jadex na uprzątnięcie te-
renu (wywiezienie kilkunastu wywrotek ziemi z terenu Radomskiego Centrum Sportu). W grud-
niu pan dyrektor Dębicki zobowiązał się ująć firmę w zestawieniu, do dziś jest nieujęta. Radny 
zapytał, kiedy Wodociągi rozpoczęły prace, jeżeli chodzi o wykonanie drenażu wokół hali? Czy 
te prace się rozpoczęły, jeżeli nie, to dlaczego, bo mają się zakończyć do 30 kwietnia? Ul. War-
szawska – czy przy przedstawianiu koncepcji były również ujęte analizy dotyczące natężenia 
ruchu, który może być na ul. Warszawskiej związany z ilością przejść i jak to wpłynie na płynność 
ruchu w tej części miasta?  
 
Radny Mirosław Rejczak zapytał prezydenta, kiedy zostanie uruchomione Radomskie Centrum 
Sportu? Stwierdził, że prezydent jest za to odpowiedzialny. Stwierdził, że prezydent w ogóle 
nie współpracuje z Radą Miejską i nie liczy się z nią. Wiadukt – czy są już pieniądze na zbudowa-
nie nowego wiaduktu? Ile będzie kosztować przebudowa wiaduktu nad trasą kolejową? Kiedy 
będzie zakończona ta budowa?  
 
Radny Dariusz Wójcik – RCS - stwierdził, że osoby, które odpowiadają za budowę tego stadionu 
powinny pojeździć po Polsce czy Europie i zobaczyć jak to jest budowane. Wydawałoby się, że 
wały to już przeżytek. Zapytał, czy nie lepiej rozważyć budowę ekranów dźwiękochłonnych? 
Obniżyłoby to kwotę z 4 mln zł za wały do 700 tys. za ekrany dźwiękochłonne, które ubarwione 
reklamami mogłyby chociaż trochę lepiej wyglądać. Wiadomo, że najlepszym rozwiązaniem są 
pozostałe dwie trybuny i zamknięcie stadionu w komplecie, ale tutaj bezwzględnie należy się 
wycofać z budowy jakichkolwiek wałów czy nasypów. Jest to wstyd dla naszego miasta, że 
stosujemy rozwiązania z XX wieku, gdzie teraz są rozwiązania nowocześniejsze i tańsze.                        
Ul. Warszawska – osoby znające się na organizacji ruchu w mieście są zaniepokojone jak przy-
gotowywana jest ul. Warszawska do przebudowy. Robienie przejścia dla pieszych co kilkaset 
metrów spowolni całkowicie ruch. Najważniejszy i najcenniejszy jest czas dojazdu. Radny 
uważa, że należy robić przejścia napowietrzne, czyli tzw. kładki, żeby nie utrudniać ludziom do-
jeżdżającym do lotniska komunikacji. Radny prosi prezydenta o wykonanie analizy jakby wyglą-
dał ruch, gdy są przejścia dla pieszych i jak przy innych rozwiązaniach. Uważa, że w tej sprawie 
bezwzględnie powinni wypowiedzieć się fachowcy.  
 
Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński udzielił wyjaśnień dotyczących: 
- koncepcji ulicy Warszawskiej, 
- propozycji budowy kładek dla pieszych nad ul. Warszawską – zobowiązał się do przygotowania 
prezentacji na temat przepustowości ul. Warszawskiej, 
- uwzględnienia postulatów mieszkańców z przeprowadzonych konsultacji społecznych.  
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Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz przychyliła się do pro-
pozycji radnego Kazimierza Woźniaka dotyczącej przygotowania prezentacji.  
 
Prowadzenie obrad przejęła wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobo-
towicz.  
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg i Komunikacji Piotr Wójcik udzielił wyjaśnień dotyczących: 
- prezentacji przedstawiającej koncepcję realizacji ul. Warszawskiej, 
- przetargu na realizację ul. Warszawskiej, 
- wzrostu kosztów inwestycji realizacji III etapu trasy N-S, 
- wniosków składanych do „Polskiego Ładu”, 
- pozyskania środków z „Polskiego Ładu” na budowę wiaduktu, 
- terminu realizacji wiaduktu.  
 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski udzielił dodatkowych informacji na 
temat: 
- nieobecności na posiedzeniu Rady dyrektora Betonox-u, 
- obecnego etapu realizacji inwestycji, 
- odpowiedzialności za dopuszczenie obiektów do użytkowania, 
- wartości przygotowywanego aneksu oraz czasu jego przygotowania, 
- wykonania odwodnienia terenu, 
- planowanych kolejnych aneksów, 
- parkingów wokół Radomskiego Centrum Sportu, 
- możliwości wykonania ekranów dźwiękochłonnych, 
- ilości miejsc parkingowych w okolicy obiektów RCS, 
- wykonania zbiornika retencyjnego, 
- środków finansowych pod protokół konieczności, 
- decyzji banku dotyczącej emisji obligacji oraz finansowania budowy trzeciej trybuny, 
- drenażu wokół hali.  
 
 
Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz poinformowała, że od 
ostatniej sesji do dnia 28 marca interpelacje złożyli radni: 
- Marcin Kaca – 10,  
- Mateusz Kuźmiuk – 3, 
- Magdalena Lasota – 2,  
- Łukasz Podlewski – 1. 
 
 
Ad. 9. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
 
Ad. 9.1. Rozpatrzenie projektów uchwał na drukach nr 621, 622. 
 
- druk nr 621.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił skarbnik miasta Sławomir Szlachetka.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetowej, która wydała opinię pozytywną 
oraz Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która wydała opinię pozytywną w części 
dotyczącej zdrowia i pomocy społecznej.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (16 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 3) podjęła 
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Uchwałę nr LXXVII/695/2022 
w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2022 rok.  
 
- druk nr 622.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił skarbnik miasta Sławomir Szlachetka. 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetowej, która wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (16 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 4) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/696/2022 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Radomia na lata 
2022 – 2045.  
 
Prowadzenie obrad przejęła przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz.  
 
Ad. 9.2. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 636. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił skarbnik miasta Sławomir Szlachetka.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetowej, która wydała opinię pozytywną.  
 
Radny Tomasz Gogacz stwierdził, że ta pomoc jest bardzo potrzebna, bo już od 60 dni trwa 
wojna o być albo nie być państwa ukraińskiego. Zapytał, jakiego rzędu będą to środki? Ile miasto 
w tym roku może na takie zadania przeznaczyć?  
 
Radna Magdalena Lasota zapyta, jakie środki do tej pory zostały wydatkowane na pomoc oby-
watelom Ukrainy? Jaka pomoc została udzielona i w jakiej wysokości od wojewody? W jakiej 
wysokości otrzymaliśmy lub mamy otrzymać subwencję jeśli chodzi o edukację? W jakiej wyso-
kości gmina otrzymała pomoc od rządu polskiego w sprawie utrzymania obywateli Ukrainy                    
w Radomiu?  
 
Skarbnik miasta Sławomir Szlachetka udzielił dodatkowych informacji dotyczących: 
- planowanych środków na pomoc obywatelom Ukrainy, 
- subwencji oświatowej, 
- środków dla mieszkańców utrzymujących obywateli Ukrainy, 
- pomocy udzielanej przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się – głosowa-
nie nr 5) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/697/2022 
w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 
terytorium tego państwa.  
 
Ad. 9.3. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 637.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił sekretarz miasta Michał Michalski.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Rozwoju Miasta, która wydała opinię pozy-
tywną.  
 
Radny Mateusz Kuźmiuk poruszył sprawę porozumienia z gminą Zakrzew, jeżeli chodzi o plano-
wany przebieg drogi 740 i zapytał na jakim to jest etapie? Co jest robione z dawnym planem 
poszerzenia ulicy Wernera od ul. Szarych Szeregów o jeden pas, czy to jest dalej rozpatrywane?  
 
Radny Łukasz Podlewski prosi o więcej informacji w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
planu. Zapytał, kiedy mogą zakończyć się prace? Chodzi o przeniesienie ruchu ze skrzyżowania 
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ulic Przytyckiej, Czarnieckiego, Kieleckiej, Okulickiego na inne skrzyżowanie do ul. Zielonej. Jakie 
są plany? Czy ruch będzie wprowadzony w ul. Langiewicza do ul. Sarniej i dalej Zielonej i co 
dalej? Czy jest możliwość porozumienia z Zakrzewem i czy przewidywane jest poprowadzenie 
ruchu do ul. Janiszewskiej? Kiedy te prace mogą się zakończyć? Radny zwrócił uwagę, że na 
planie nie widać skrzyżowania Wernera – Czarnieckiego, a wiadomo jak pilną potrzebą jest zbu-
dowanie chociażby prawoskrętu z ul. Wernera w ul. Czarnieckiego, co w dużej mierze spowoduje 
odkorkowanie ul. Wernera. Czy takie plany są w najbliższym czasie możliwe do zrealizowania?  
 
Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński udzielił dodatkowych wyjaśnień w sprawach: 
- porozumienia z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich, 
- organizacji ruchu w rejonie ulic Wernera i Zielonej, 
- przebudowy ulicy Wernera od ulicy Szarych Szeregów, 
- przebudowy ulicy Przytyckiej.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (20 za – głosowanie nr 6) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/698/2022 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania prze-
strzennego „Wacyn Północ”. 
 
Ad. 9.4. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 638.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił zastępca prezydenta miasta Jerzy Zawodnik.  
 
Radny Tomasz Gogacz stwierdził, że szkoła funkcjonuje bardzo dobrze. Może korzystać z tego 
terenu do 2024r. Jeżeli chodzi teraz o rynek nieruchomości, to nie wiadomo w jakim kierunku 
pójdą ceny, ale na pewno wszystko drożeje. Z punktu widzenia interesu gminy, to działanie 
szkoły nie jest zakłócone, a jest jeszcze dwa lata. Radny by się z tą decyzją nie śpieszył.  
 
Zastępca prezydenta Jerzy Zawodnik poinformował, że kwota jaką płaci najemca dzisiaj to 
6.000 zł brutto miesięcznie dzierżawy.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (14 za, 1 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 7) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/699/2022 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomo-
ści stanowiącej własność Gminy Miasta Radomia położonej w Radomiu przy ul. Jerzego 
Radomskiego 10, oznaczonej jako działka o nr ewidencyjnym 73/46, (Obr. 0122-Mło-
dzianów, ark. 122), na rzecz dzierżawcy.  
 
Ad. 9.5. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 623. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił zastępca prezydenta miasta Jerzy Zawodnik.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Radna Magdalena Lasota zapytała, jakie inwestycje będą wykonane w ramach tego projektu              
w szpitalu?  
 
Zastępca prezydenta Jerzy Zawodni udzielił dodatkowych informacji na temat tego, czego bę-
dzie dotyczył ten projekt oraz jego wartości.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (17 za – głosowanie nr 8) podjęła 

 
 



11 

 

Uchwałę nr LXXVII/700/2022 
w sprawie zaakceptowania ubiegania się przez Radomski Szpital Specjalistyczny                               
im. dr Tytusa Chałubińskiego w Radomiu dofinansowania Projektu Infrastruktura Ra-
domskiego Szpitala Specjalistycznego odporna na pandemię w ramach Programu Ope-
racyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020, Osi priorytetowej XI REACT-
EU, Działania 11.3 Wspieranie naprawy i odporności systemu ochrony zdrowia. 
 
Ad. 9.6. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 624. 
Zastępca prezydenta miasta Jerzy Zawodnik przedstawił uzasadnienie do tego projektu 
uchwały oraz kolejnych. 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Radny Tomasz Gogacz uważa, że kierunek jest właściwy i stwierdził, że wracamy do tego, co 
już było w latach 90-tych. Chodzi o to, aby nie tworzyć bytów, tylko jeszcze bardziej centrali-
zować. Uważa, że należy zrobić porządne centrum, a nie mniejsze centra.  
 
Wiceprzewodnicząca Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz stwierdziła, że w Centrum Usług 
Wspólnych ilość pracowników wzrośnie o trzech. Czy budżet w tym roku wzrośnie, czy nie                          
i o jaką kwotę?  
 
Radny Robert Utkowski zapytał, z czego wynikają widełki wpisywane w każdy statut                         
(50.000 zł – 130.000 zł)?  
 
Zastępca prezydenta miasta Jerzy Zawodnik udzielił dodatkowych informacji dotyczących: 
- liczby etatów w Centrum Usług Wspólnych, 
- zwiększenia środków na wynagrodzenia, 
- procedury zamówień publicznych, 
- zakresu zadań wykonywanych przez Centrum Usług Wspólnych. 
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (16 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 9) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/701/2022 
w sprawie zmiany uchwały Nr 428/2017 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 30 stycznia 
2017r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych Domów 
Pomocy Społecznej w Radomiu oraz nadania jej statutu. 
 
Ad. 9.7. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 625. 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (17 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 10) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/702/2022 
w sprawie zmiany uchwały Nr LV/495/2021 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 29 marca 
2021r. w sprawie zapewnienia przez Placówkę Opiekuńczo-Wychowawczą „Słoneczny 
Dom” w Radomiu wspólnej obsługi dla Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Radomiu 
przy ul. Rwańskiej 10. 
 
Ad. 9.8. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 626. 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
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Rada Miejska w Radomiu większością głosów (18 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 11) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/703/2022 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/246/2019 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia                      
28 października 2019r. w sprawie zapewnienia przez Placówkę Opiekuńczo-Wycho-
wawczą „Słoneczny Dom” w Radomiu wspólnej obsługi dla Placówki Opiekuńczo-Wy-
chowawczej „Mieszkanie Usamodzielnienia” w Radomiu przy ul. Wydmowej 19. 
 
Ad. 9.9. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 627.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (18 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 12) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/704/2022 
w sprawie nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej „Mieszkanie Usamo-
dzielnienia” w Radomiu przy ul. Wydmowej 19. 
 
Ad. 9.10. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 628.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (19 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 13) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/705/2022 
w sprawie nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej w Radomiu przy                    
ul. Rwańskiej 10. 
 
Ad. 9.11. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 629.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (19 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 14) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/706/2022 
w sprawie nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej „Słoneczny Dom”                     
w Radomiu. 
 
Ad. 9.12. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 630. 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (19 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 15) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/707/2022 
w sprawie przyjęcia Statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Radomiu przy                   
ul. Dzierzkowskiej 9. 
 
Ad. 9.13. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 631.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną. 
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Rada Miejska w Radomiu większością głosów (19 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 16) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/708/2022 
w sprawie nadania statutów domom pomocy społecznej w Radomiu będącymi jednost-
kami organizacyjnymi Gminy Miasta Radomia.  
 
Ad. 9.14. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 632.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (20 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 17) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/709/2022 
w sprawie nadania statutów placówkom opiekuńczo-wychowawczym typu rodzinnego 
w Radomiu. 
 
Ad. 9.15. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 633.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił zastępca prezydenta miasta Jerzy Zawodnik.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji ds. Polityki Senioralnej oraz Współpracy z Or-
ganizacjami Pozarządowymi, która wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (19 za – głosowanie nr 18) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/710/2022 
w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 
dla Gminy Miasta Radomia.  
 
Ad. 9.16. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 634.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła zastępca prezydenta miasta Katarzyna Kali-
nowska.  
Przewodnicząca Kinga Bogusz stwierdziła, że ponieważ w tytule i § 1 projektu występuje błąd 
w numerze zmienianej uchwały, poprosiła o zgłoszenie autopoprawki (jest numer 
LXVII612/2021, a winno być: LXVII/612/2021).  
Zastępca prezydenta Katarzyna Kalinowska zgłosiła autopoprawkę o powyższej treści.  
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Edukacji, Sportu i Turystyki, która wydała opi-
nię pozytywną.  
 
Radny Łukasz Podlewski zapytał, czy został już zakupiony sprzęt i czy pomieszczenia są go-
towe do pracy?  
 
Zastępca prezydenta Katarzyna Kalinowska udzieliła dodatkowych informacji w sprawach: 
- adaptacji pomieszczeń przy ul. Moniuszki 5, 
- dostarczenia zakupionego sprzętu.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (19 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 19) podjęła ze zgłoszoną autopoprawką 

Uchwałę nr LXXVII/711/2022 
w sprawie zmiany Uchwały Nr LXVII/612/2021 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia                        
29 listopada 2021 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług Wspól-
nych Oświaty w Radomiu dla publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Mia-
sta Radomia i nadania jej statutu.  
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Prowadzenie obrad przejęła wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobo-
towicz.  
 
Ad. 9.17. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 635.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła kierownik Biura Rewitalizacji Marzena Kędra.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Rozwoju Miasta, która wydała opinię pozy-
tywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (17 za – głosowanie nr 20) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/712/2022 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Ra-
domia na lata 2022-2032.  
 
 
Ad. 10. Informacja o pracy Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Podlewski poinformował, że od ostatniej sesji Rady 
Miejskiej Komisja nie pracowała. Nie otrzymali żadnych dokumentów poza jednym, o którym 
dziś ciężko mówić o jego rozpatrzeniu, ponieważ pani skierowała pismo, ale na tą chwile nie ma 
z nią żadnych możliwości kontaktu.  
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Kazimierz Staszewski poinformował, że ko-
misja obradowała 12 kwietnia. Rozpatrzyła skargi i wnioski jakie wpłynęły do komisji. Przygo-
towali 2 projekty uchwał. Poinformował, że jeżeli chodzi o skargi dotyczące dyskryminacji                        
i mobbingu, to komisja postanowiła sugerować pójście do sądów pracy. Komisja wydała opinie, 
że skargi są bezzasadne.  
 
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg na dyrektora szkoły. (skargi z dnia: 
23.01.2022r. oraz 03.03.2022r.). Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargi za bezza-
sadne. 
Radni otrzymali projekt uchwały pocztą elektroniczną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (16 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 21) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/713/2022 
 w sprawie rozpatrzenia skarg na dyrektora szkoły. 
 
O podjętej uchwale poinformowano skarżącą.  
Treść pisma została dołączona do materiałów z sesji.  
 
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Zastępcę Prezydenta Miasta Radomia 
(skarga z dnia 28.02.2022r.). Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę za bezzasadną. 
Radni otrzymali projekt uchwały pocztą elektroniczną. 
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (16 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 22) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/714/2022 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Zastępcę Prezydenta Miasta Radomia.  
 
O podjętej uchwale poinformowano skarżącego.  
Treść pisma została dołączona do materiałów z sesji.  
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Prowadzenie obrad przejęła przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz.  
 
Ad. 11. Sprawozdanie delegata Miasta Radomia z posiedzenia Związku Miast Polskich.  
Sekretarz miasta Michał Michalski poinformował, że spotkanie odbyło się 11 kwietnia w Sopo-
cie, w którym uczestniczył bezpośrednio pan prezydent Radosław Witkowski. Odbyło się ono 
wspólnie z Kongresem Finansowym. Omówione zostały bieżące projekty ustaw. Na Kongresie 
Finansowym poruszana była problematyka związana z finansami miast i z pomocą uchodźcom, 
a także polityką związaną z finansami w związku z nowelizacjami programu „Polski Ład”.  
 
 
Ad. 12. Sprawy różne i wolne wnioski: 
1) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Proble-
mów Alkoholowych za 2021 rok, 
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
 
2) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata         
2020 – 2022 za 2021 rok, 
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
 
3) sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Radomiu za 
rok 2021, 
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
 
4) ocena zasobów pomocy społecznej, 
Ocenę radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jej treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
 
5) sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz             
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy Miasta Radomia za 2021 rok 
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
 
6) sprawozdanie z realizacji Programu oddziaływań korekcyjno – edukacyjnych dla osób  
stosujących przemoc w rodzinie na terenie Gminy Miasta Radom na lata 2021– 2025 za                  
2021 rok 
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną. 
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji. 
 
 
7) sprawozdanie z realizacji Programu oddziaływań psychologiczno – terapeutycznych 
dla osób stosujących przemoc w rodzinie dla Gminy Miasta Radomia na lata 2021 – 2025 
za  2021r. 
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji.  
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8) Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz poinformowała, że kolejna sesja zwyczajna 
planowana jest na 30 maja – zgodnie z harmonogramem oraz przypomniała o konieczności zło-
żenia oświadczeń majątkowych do końca kwietnia. 
 
 
Ad. 13. Zamknięcie obrad.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz w związku z wyczerpaniem porządku obrad za-
mknęła LXXVII. sesję Rady Miejskiej w Radomiu o godz. 12.15.  
 
 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz                   Kinga Bogusz 
 
 
 
Sekretarze: 
 
1. Staszewski Kazimierz  …………………………………………………… 
 
2. Chrobotowicz Robert  …………………………………………………… 
 
Protokółowała: Agata Gierczak. 
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P R O T O K Ó Ł   N R LXXVII/2022 
siedemdziesiątej  siódmej sesji Rady Miejskiej w Radomiu  

odbytej w dniu 25 kwietnia 2022 roku 
w Sali Obrad Rady Miejskiej w Radomiu im. Marii Kelles - Krauz, Rynek 1 

 
 
 
1. Otwarcie obrad i wybór sekretarzy.  
Posiedzenie otworzyła i na nim przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Radomiu – 
radna Kinga Bogusz. 
 
Przewodnicząca Kinga Bogusz na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 
Na sesji obecni byli radni według listy obecności, która została dołączona do materiałów z sesji. 
Radni nieobecni: Adam Bocheński, Piotr Kotwicki, Teresa Skoczek.  
 
Na sekretarzy obrad zgłoszono radnych: Kazimierza Staszewskiego i Roberta Chrobotowicza. 
Radni wyrazili zgodę na pełnienie funkcji sekretarzy. Sekretarze zostali wybrani jednogłośnie                  
(18 za – głosowanie nr 1).  
 
 
Porządek sesji: 
1. Otwarcie obrad i wybór sekretarzy.  
2. Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji Rady Miejskiej w Radomiu. 
3. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 
4. Wystąpienia parlamentarzystów i dyskusja. 
5. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Radomiu o stanie  
     bezpieczeństwa miasta Radomia i powiatu radomskiego w zakresie ochrony przeciwpoża- 
     rowej za 2021 roku. 
6. Informacja Komendanta Miejskiego Policji w Radomiu w sprawie zabezpieczenia w budżecie  
     miasta Radomia środków z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu pojazdów służbo- 
     wych na potrzeby Komendy Miejskiej Policji w Radomiu.  
7. Informacja Prezydenta Miasta Radomia o stanie realizacji inwestycji: Radomskie Centrum 
     Sportu, wiadukt przy ul. Żeromskiego, trasa N-S, ul. Warszawska oraz o pracy Doraźnej  
     Komisji ds. Budowy Radomskiego Centrum Sportu.  
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
      1) dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2022 rok oraz zmiany Wieloletniej  
           Prognozy Finansowej Gminy Miasta Radomia na lata 2022 - 2045 – druki nr: 621, 622, 
      2) zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium  
           tego państwa – druk nr 636. 
      3) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
           „Wacyn Północ” – druk nr 637, 
      4) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia  w drodze przetargu nieruchomości stano- 
           wiącej własność Gminy Miasta Radomia położonej w Radomiu przy ul. Jerzego Radom- 
           skiego 10, oznaczonej jako działka o nr ewidencyjnym 73/46, (Obr. 0122-Młodzianów,        
           ark. 122), na rzecz dzierżawcy – druk nr 638, 
      5) zaakceptowania ubiegania się przez Radomski Szpital Specjalistyczny im. dr Tytusa  
           Chałubińskiego w Radomiu dofinansowania Projektu Infrastruktura Radomskiego  
           Szpitala Specjalistycznego odporna na pandemię w ramach Programu Operacyjnego   
           Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020, Osi priorytetowej XI REACT-EU,  
          Działania 11.3 Wspieranie naprawy i odporności systemu ochrony zdrowia – druk nr 623, 
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      6) zmiany uchwały Nr 428/2017 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 30 stycznia 2017r.  
           w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych Domów Pomocy  
           Społecznej w Radomiu oraz nadania jej statutu – druk nr 624, 
      7) zmiany uchwały Nr LV/495/2021 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 29 marca  2021r.  
           w sprawie zapewnienia przez Placówkę Opiekuńczo-Wychowawczą „Słoneczny Dom”  
           w Radomiu wspólnej obsługi dla Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Radomiu przy     
           ul. Rwańskiej 10 – druk nr 625, 
      8) zmiany uchwały Nr XXVIII/246/2019 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 28 października    
           2019r. w sprawie zapewnienia przez Placówkę Opiekuńczo-Wychowawczą „Słoneczny  
           Dom” w Radomiu wspólnej obsługi dla Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej  
           „Mieszkanie Usamodzielnienia” w Radomiu przy ul. Wydmowej 19 – druk nr 626, 
      9) nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej „Mieszkanie Usamodzielnienia”  
           w Radomiu  przy ul. Wydmowej 19 – druk nr 627, 
   10) nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej w Radomiu przy ul. Rwańskiej 10           
           – druk nr 628, 
    11) nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej „Słoneczny Dom” w Radomiu  
           – druk nr 629, 
    12) przyjęcia Statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Radomiu przy ul. Dzierzkow- 
           skiej 9 – druk nr 630, 
    13) nadania statutów domom pomocy społecznej w Radomiu będącymi jednostkami  
           organizacyjnymi Gminy Miasta Radomia – druk nr 631, 
    14) nadania statutów placówkom opiekuńczo-wychowawczym typu rodzinnego w Radomiu  
           – druk nr 632, 
    15) przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 dla Gminy   
           Miasta Radomia – druk nr 633, 
    16) zmiany Uchwały Nr LXVII/612/2021 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 29 listopada  
           2021r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych Oświaty     
           w Radomiu dla publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasta Radomia i   
           nadania jej statutu – druk nr 634, 
    17) przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Radomia na   
           lata 2022-2032 – druk nr 635. 
10. Informacja o pracy Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
11. Sprawozdanie delegata Miasta Radomia z posiedzenia Związku Miast Polskich.  
12. Sprawy różne i wolne wnioski: 
       1) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów    
            Alkoholowych za 2021 rok, 
       2) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata  
            2020 – 2022 za 2021 rok, 
       3) sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Radomiu za rok  
            2021, 
       4) Ocena zasobów pomocy społecznej, 
       5) Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz  
            Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy Miasta Radomia za 2021 rok 
      6) Sprawozdanie z realizacji Programu oddziaływań korekcyjno – edukacyjnych dla osób  
            stosujących przemoc w rodzinie na terenie Gminy Miasta Radom na lata 2021– 2025 za                  
            2021 rok 
      7) Sprawozdanie z realizacji Programu oddziaływań psychologiczno – terapeutycznych dla  
           osób stosujących przemoc w rodzinie dla Gminy Miasta Radomia na lata 2021 – 2025 za      
           2021r. 
13. Zamknięcie obrad.  
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Ad. 2. Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji Rady Miejskiej w Radomiu. 
Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
 
Za przyjęciem protokołu z LXXVI sesji Rady Miejskiej w Radomiu odbytej w dniu 28 marca 
2022r.  głosowało 17 radnych, 0 było przeciw, 1 wstrzymał się od głosowania – głosowanie                
nr 2). Protokół został przyjęty.  
 
 
Ad. 3. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 
Informację radni otrzymali wraz z materiałami na sesję.  
Jej treść została dołączona do materiałów z sesji. 
 
 
Ad. 4. Wystąpienia parlamentarzystów i dyskusja. 
Nie było żadnego parlamentarzysty.  
 
 
Ad. 5. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Radomiu                     
o stanie bezpieczeństwa miasta Radomia i powiatu radomskiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za 2021 roku. 
Informację radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jej treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej Paweł Fliszkiewicz przedstawił sprawozdanie 
i omówił: 
- funkcjonowanie Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej,  
- priorytetowe kierunki działania, 
- zagrożenia występujące w powiecie radomskim,  
- zasoby Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej, 
- działalność ochotniczych straży pożarnych wokół Radomia,  
- statystykę dotyczącą zdarzeń, 
- najbardziej spektakularne działania operacyjne, 
- działania kontrolno – rozpoznawcze,  
- działania związane z prewencją społeczną,  
- działalność logistyczną oraz zakupy,  
- planowana wymianę sprzętu, w tym sukcesywną wymianę samochodów. 
 
Radny Mateusz Kuźmiuk poruszył sprawę przeprowadzonych w ubiegłym roku kontroli obiek-
tów w zakresie ochrony przeciwpożarowej i stwierdził, że w sprawozdaniu są wskazane niepra-
widłowości w dziesięciu obiektach użyteczności publicznej. Zapytał, jakie to obiekty i na ile te 
nieprawidłowości są poważne?  
 
Radny Tomasz Gogacz zapytał, czy lotnisko też podlega Państwowej Straży Pożarnej w zakre-
sie zakupu sprzętu? Jaka jest cena standardowego samochodu gaśniczego? Jaka jest średnia 
wieku strażaków w Radomiu?  
 
Radna Marta Michalska – Wilk zapytała, czy nadal funkcjonuje program tzw. „bezpieczny dom”? 
Czy są plany do powrotu cyklicznych spotkań w ramach tego programu?  
 
Komendant Paweł Fliszkiewicz udzielił odpowiedzi na pytania dotyczące: 
- spotkań w ramach programu „bezpieczny dom” oraz prewencji społecznej, 
- zakupu sprzętu na potrzeby lotniska oraz poziomu bezpieczeństwa na lotnisku, 
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- nieprawidłowości występujących w obiektach użyteczności publicznej – zadeklarował, że                     
w tym zakresie udzieli szczegółowej odpowiedzi na piśmie, 
- średniego wieku radomskich strażaków, 
- ceny samochodów gaśniczych, 
- pomocy udzielonej dla Ukrainy. 
 
 
Ad. 6. Informacja Komendanta Miejskiego Policji w Radomiu w sprawie zabezpieczenia 
w budżecie miasta Radomia środków z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu po-
jazdów służbowych na potrzeby Komendy Miejskiej Policji w Radomiu.  
Zastępca Komendanta Miejskiego Policji w Radomiu Janusz Mularski przedstawił informację do-
tyczącą funkcjonowania komendy, a w tym: 
- brak nieoznakowanych radiowozów operacyjnych, 
- stan techniczny samochodów policyjnych,  
- prośbę o wsparcie na zakup radiowozów nieoznakowanych, 
- ilość pojazdów na poszczególnych komisariatach. 
Poprosił, jeżeli jest to możliwe o jakieś wspomożenie policji.  
 
Radny Tomasz Gogacz stwierdził, że Radom jest stolicą mazowieckiej policji. Zapytał, dlaczego 
komenda miejska nie jest doceniana przez komendę wojewódzką? Ile na terenie miasta jest 
patroli motocyklowych?  
 
Radny Łukasz Podlewski przypomniał, że o potrzebie zakupu pojazdów słyszeli podczas posie-
dzeń Komisji Bezpieczeństwa. Zapytał skarbnika, czy w tym momencie miasto stać, aby na ko-
lejną sesję wygenerować środki na poziomie około 300 – 350 tys. zł, co powinno zabezpieczyć 
zakup minimum trzech pojazdów? Dopuszczalny jest również zakup przez miasto i przekazanie 
pojazdów w postaci rzeczowej. Czy komendant zwracał się do prezydenta i jaką odpowiedź 
otrzymał?  
 
Zastępca Komendanta Janusz Mularski udzielił dodatkowych informacji na temat: 
- patroli motocyklowych, 
- prowadzonych rozmów z prezydentem miasta.  
 
Skarbnik miasta Sławomir Szlachetka udzielił informacji w sprawach: 
- możliwości wygospodarowania środków dla policji,  
- możliwości zakupu samochodu dla policji przez miasto.  
 
Radna Magdalena Lasota poprosiła, aby komendant powiedział radnym na jakiej zasadzie są 
robione zamówienia centralne? Jak wyglądają co roku zamówienia na nową flotę i na jakiej za-
sadzie się to odbywa? Jak wyglądają zamówienia ze strony komendy miejskiej do komendy 
głównej? Czy takie zamówienia są robione? Czy plany zakupu nowych samochodów będą doko-
nywane w tym czy przyszłym roku?  
 
Zastępca komendanta miejskiego udzielił informacji dotyczących: 
- podziału zakupionych radiowozów, 
- wymiany floty,  
- radiowozów otrzymanych w ubiegłym roku.  
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Ad. 7. Informacja Prezydenta Miasta Radomia o stanie realizacji inwestycji: Radomskie 
Centrum Sportu, wiadukt przy ul. Żeromskiego, trasa N-S, ul. Warszawska oraz o pracy 
Doraźnej Komisji ds. Budowy Radomskiego Centrum Sportu.  
Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg i Komunikacji Piotr Wójcik udzielił następujących informacji: 
- III etap trasy N-S – trwa postępowanie w Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska o uzyskanie 
opinii do decyzji środowiskowej. Jest nadzieja, że do końca kwietnia ta opinia się pojawi. Termin 
wykonania inwestycji – lipiec 2024r. 
- wiadukt – czekają na przyznanie środków w ramach „Polskiego Ładu”. W momencie otrzymania 
środków są gotowi do ogłoszenia przetargu.  
- ul. Warszawska – MZDiK jest już w posiadaniu poprawionej koncepcji przez projektantów.            
W wyniku konsultacji społecznych zostały naniesione poprawki. Chcą przetarg ogłosić na po-
czątku maja.  
 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski poinformował, że od ostatniej sesji 
został podpisany protokół konieczności nr 17, który jest dokumentem poprzedzającym i zapo-
wiadającym podpisanie kolejnego aneksu. W protokole konieczności stwierdzono konieczność 
wykonania szesnastu rodzajów robót dodatkowych, na które została sukcesywnie złożona 
oferta i kosztorysy, które podlegają weryfikowaniu przez koordynatora zespołu inspektorów 
nadzoru. Będą mogli przejść bezpośrednio do podpisania aneksu między zamawiającym a wy-
konawcą. Ponadto omówił bieżącą realizację zadań budowlanych. Podkreślił, że na dzień dzi-
siejszy nie rozpoczęto montażu konstrukcji stalowej pod konstrukcję dachu.  
 
Przewodniczący Doraźnej Komisji ds. budowy Radomskiego Centrum Sportu Łukasz Podlewski 
poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się 6 kwietnia. Radny przygotował informację do-
tyczącą wałów i ekranów i przedstawił w prezentację w tym zakresie. Pierwszą decyzją jaką 
otrzymał MOSiR była decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach z 29 lutego 2016r. Jeżeli 
chodzi o stadion czytamy w niej o trzech etapach inwestycji: 1. Budowa stadionu na 5500 
miejsc; 2. Rozbudowa stadionu do 15000 miejsc; 3. Parking na 236 miejsc. Z radnego wiedzy 
wynika, że nie jesteśmy ani w etapie pierwszym, bo budowany jest stadion na 8000 miejsc, ale 
też na pewno nie jesteśmy w etapie drugim, bo nie jest budowany stadion na 15000 miejsc. 
Poprosił prezydenta, aby w dzisiejszej sesji uczestniczył dyrektor Betonox-u pan Tomasz Chro-
bot, ale nie wie czemu go nie ma. Prosił także o informację dotyczącą tego, na jakim etapie jest 
odzyskanie tzw. terenów z ul. Struga, ponieważ z tej decyzji wynika, że ma powstać parking na 
236 miejsc. Prosi o informację, w którym etapie inwestycji dziś jesteśmy. Radny odczytał frag-
menty omawianej decyzji. Stwierdził, że z decyzji wynika, że docelowo stadion będzie obiektem 
zamkniętym składającym się z 4 zadaszonych trybun i z tego, co radny wie ta decyzja nie była 
zmieniana. Zaprezentował aktualny projekt stadionu zaakceptowany przez PZPN (4 trybuny). 
Inny projekt stadionu nie został do dziś przedstawiony w PZPN-ie. Jesteśmy 15 miesięcy po 
pierwotnym terminie, bo stadion miał być oddany rok temu w styczniu. Do dziś MOSiR nie przed-
stawił nowego projektu do PZPN. Żaden inny projekt nie został zaakceptowany. MOSiR pracuje 
na projekcie przedstawiającym 4 pełne trybuny. Wszystko inne, to są wizualizacje, które ktoś 
stworzył na potrzeby konferencji prasowej. Jest to na dziś jedyny obowiązujący projekt sta-
dionu. Decyzja zatwierdzająca projekt i udzielająca pozwolenia na budowę z 27 kwietnia 2017r. 
mówiła o budowie stadionu piłkarskiego i nie ma tam mowy, że mogą być 2 trybuny. Operat 
akustyczny przygotowany w marcu 2017r. mówił o jeszcze innych etapach: etap 1a – 5909 
miejsc siedzących, budowa trybuny głównej, budowa budynku, trybuny północnej, budowa wału 
ziemnego w miejscu trybuny wschodniej, budowa wału ziemnego w miejscu trybuny zachod-
niej, budowa zjazdu, budowa dróg wewnętrznych; etap 1b – 8590 miejsc; etap 2 – 15000 miejsc 
siedzących. Radny chciałby wiedzieć na jakim etapie dziś jesteśmy, bo chociażby te dwa doku-
menty nie grają w żaden sposób. Decyzja środowiskowa, pozwolenie na budowę i operat aku-
styczny – te dokumenty ze sobą w żaden sposób nie współgrają. Dziś będąc 15 miesięcy po 
terminie drugiego wykonawcy MOSiR nie ma zapewnienia, że ktoś dopuści do użytkowania sta-
dion z dwoma trybunami. Radny nie wie kto będzie odpowiadał za oddanie stadionu do 
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użytkowania. Czy będzie to Betonox, czy poprzedni wykonawca, czy będzie to MOSiR? Kto złoży 
dokumenty dotyczące uzyskania zgody na dopuszczenie tego obiektu do użytkowania? Radny 
poruszył również sprawę wycen dwóch elementów, które w przekonaniu MOSiR-u dopuszczą 
stadion do użytkowania. Radny zwrócił się do dyrektora, że dziś nie wiedzą jak zakończyć bu-
dowę stadionu. Aneks miał zostać zawarty w marcu, a mamy końcówkę kwietnia, a nie jest 
podpisany. Betonox był gotów rozpocząć prace już w kwietniu, jeżeli chodzi o zadaszenie try-
buny przy hali. Dlaczego tak długo zwlekali z podpisaniem aneksu? Jaka jest wartość tego 
aneksu? W tych 35 milionach, które głosowali nie ma budowy wału, ekranów. To będzie trzeba 
znowu dopłacić.  
 
Radny Tomasz Gogacz poruszył sprawę odwodnienia tego obiektu. Stwierdził, że jest to stra-
tegiczny problem ze względu na warunki geotechniczne. Stwierdził również, że obiekt został 
zbudowany na bagnie.  
 
Radna Małgorzata Zając stwierdziła, że decyzja środowiskowa dopuszcza nasypy ziemne, 
ściany akustyczne. Skoro dopuszcza, nie mają one wpływu na oddanie do eksploatacji. W decyzji 
jest, że docelowo będą 4 trybuny, ale nie ma tam terminów, więc może być oddane do eksplo-
atacji przy dwóch trybunach. Nie można wybudować więcej, mniej można zawsze.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz zapytała, kiedy będzie 
podpisywany aneks i na jaką kwotę? Czy wiadomo, ile jeszcze będzie aneksów do podpisania? 
Kiedy planowane jest oddanie parkingów wokół Radomskiego Centrum Sportu? Czy zapadła de-
cyzja w sprawie budowy wałów?  
 
Radny Kazimierz Woźniak poruszył sprawę metody odwodnienia. Podkreślił, że każdą inwesty-
cję można etapować. Ważne jest, aby w części, która będzie podlegała odbiorowi i dopuszczeniu 
do eksploatacji były zachowane wszystkie funkcje niezbędne do funkcjonowania danego 
obiektu. Parkingi – radny nie wie, czy musimy budować kilka tysięcy miejsc postojowych. Za-
mknięcie ul. Struga na duże imprezy nie stanowi żadnego problemu. Kwestia jest tylko dobrego 
oznakowania, dobrej wcześniejszej informacji. Radny przypomniał, że komisja była powołana po 
to, żeby ułatwić Radzie poznanie problemu związanego z realizacją tej inwestycji, że ta komisja 
będzie informowała jak to wszystko jest rozwiązywane, a radny widzi, że przewodniczący 
przedstawia szereg pytań, które powinny być na tej komisji rozwiązane i wyjaśnione. Od prze-
wodniczącego radny powinien usłyszeć tylko informacje jak to wygląda i czy to jest prawidłowa 
realizacja. Przewodniczący zadaje więcej pytań niż składa wyjaśnień odnośnie tego, jak ta in-
westycja przebiega. W przekonaniu radnego zgodnie z Regulaminem Rady Miejskiej komisje są 
od tego, żeby te problemy rozwiązywać w imieniu Rady.  
 
Radny Mateusz Kuźmiuk - ul. Warszawska - kiedy ogłoszenie przetargu? Które z uwag miesz-
kańców wynikające z przeprowadzonych jakiś czas temu konsultacji mają się znaleźć w doku-
mentacji przetargowej?  
 
Radny Marcin Majewski – trasa N-S III etap – czy wykonawca zgłaszał zwiększenie zakresu, pod-
niesienie kosztów, które potencjalnie poniesie w trakcie wykonawstwa tego etapu? Kiedy 
można się spodziewać decyzji środowiskowej? Przejście między peronem Radom Gołębiów                    
a osiedlem Gołębiów I – czy wykonano jakieś czynności i zadania, które by zmierzały w przyszło-
ści do wykonania tego przejścia? Wiadukt na ul. Żeromskiego – czy jest odpowiedź na zadane 
pytanie, które umożliwiałoby wystartowanie z przetargiem przed rozstrzygnięciem „Polskiego 
Ładu” i ewentualnej kolejnej transzy wsparcia finansowego? RCS – ile miejsc parkingowych jest 
w decyzjach, w projekcie, jeżeli jest? Ile na ten moment jest przewidzianych miejsc parkingo-
wych? Czy zakończyły się prace przy zbiorniku przy trybunie północnej? Kiedy się powinny one 
skończyć według harmonogramu? Kiedy ten zbiornik miał być wykonany, a kiedy zostanie 
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zakończony? Który to z kolei aneks? Czy są zabezpieczone środki na zadania ujęte w ostatnim 
protokole rozbieżności? Czy bank udzielił odpowiednich środków i podpisał zgody?  
 
Radny Łukasz Podlewski – wiadukt na ul. Żeromskiego – zwrócił się z wnioskiem do pana Ma-
teusza Tyczyńskiego o przesłanie całej korespondencji kierowanej do KPRM czy ministerstw, 
jeżeli chodzi o „Polski Ład” oraz otrzymanych odpowiedzi. RCS – zwrócił się do radnego Kazimie-
rza Woźniaka z zaproszeniem na posiedzenie komisji. Stwierdził, że MOSiR przesyła dokumenty 
te, o które się upomną, albo mają wiedzę, że takowe powstały. Jest problem z wydobywaniem 
takich informacji. Dlatego dziś zaprosił przedstawiciela inwestora pana Tomasza Chrobota, żeby 
takich informacji udzielił. Radny przypomniał, że hala była ukończona na początku lipca, a na 
początku grudnia wystąpiły tam radomskie drużyny – Hydro Tack zagrał pierwszy mecz. 5 mie-
sięcy trwał proces oddania hali do użytkowania. Ponadto radny poinformował, że podczas 
ostatniego posiedzenia komisji dyrektor Górski udzielił informacji, że bank nie wyraził zgody na 
zwiększenie zakresu prac o budowę trzeciej trybuny. Został zobowiązany do jej przesłania                     
w kolejnym dniu do Biura Rady Miejskiej i członków komisji. Do dziś kserokopia lub skan takiej 
informacji od banku nie wpłynęła. Radny poprosił prezydenta lub prezesa MOSiR-u o spowodo-
wanie, żeby pan dyrektor Górski wywiązywał się ze swoich zobowiązań. Radny nie wie, czemu 
radni nie otrzymują takich informacji. MOSiR podpisał umowę z firmą Jadex na uprzątnięcie te-
renu (wywiezienie kilkunastu wywrotek ziemi z terenu Radomskiego Centrum Sportu). W grud-
niu pan dyrektor Dębicki zobowiązał się ująć firmę w zestawieniu, do dziś jest nieujęta. Radny 
zapytał, kiedy Wodociągi rozpoczęły prace, jeżeli chodzi o wykonanie drenażu wokół hali? Czy 
te prace się rozpoczęły, jeżeli nie, to dlaczego, bo mają się zakończyć do 30 kwietnia? Ul. War-
szawska – czy przy przedstawianiu koncepcji były również ujęte analizy dotyczące natężenia 
ruchu, który może być na ul. Warszawskiej związany z ilością przejść i jak to wpłynie na płynność 
ruchu w tej części miasta?  
 
Radny Mirosław Rejczak zapytał prezydenta, kiedy zostanie uruchomione Radomskie Centrum 
Sportu? Stwierdził, że prezydent jest za to odpowiedzialny. Stwierdził, że prezydent w ogóle 
nie współpracuje z Radą Miejską i nie liczy się z nią. Wiadukt – czy są już pieniądze na zbudowa-
nie nowego wiaduktu? Ile będzie kosztować przebudowa wiaduktu nad trasą kolejową? Kiedy 
będzie zakończona ta budowa?  
 
Radny Dariusz Wójcik – RCS - stwierdził, że osoby, które odpowiadają za budowę tego stadionu 
powinny pojeździć po Polsce czy Europie i zobaczyć jak to jest budowane. Wydawałoby się, że 
wały to już przeżytek. Zapytał, czy nie lepiej rozważyć budowę ekranów dźwiękochłonnych? 
Obniżyłoby to kwotę z 4 mln zł za wały do 700 tys. za ekrany dźwiękochłonne, które ubarwione 
reklamami mogłyby chociaż trochę lepiej wyglądać. Wiadomo, że najlepszym rozwiązaniem są 
pozostałe dwie trybuny i zamknięcie stadionu w komplecie, ale tutaj bezwzględnie należy się 
wycofać z budowy jakichkolwiek wałów czy nasypów. Jest to wstyd dla naszego miasta, że 
stosujemy rozwiązania z XX wieku, gdzie teraz są rozwiązania nowocześniejsze i tańsze.                        
Ul. Warszawska – osoby znające się na organizacji ruchu w mieście są zaniepokojone jak przy-
gotowywana jest ul. Warszawska do przebudowy. Robienie przejścia dla pieszych co kilkaset 
metrów spowolni całkowicie ruch. Najważniejszy i najcenniejszy jest czas dojazdu. Radny 
uważa, że należy robić przejścia napowietrzne, czyli tzw. kładki, żeby nie utrudniać ludziom do-
jeżdżającym do lotniska komunikacji. Radny prosi prezydenta o wykonanie analizy jakby wyglą-
dał ruch, gdy są przejścia dla pieszych i jak przy innych rozwiązaniach. Uważa, że w tej sprawie 
bezwzględnie powinni wypowiedzieć się fachowcy.  
 
Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński udzielił wyjaśnień dotyczących: 
- koncepcji ulicy Warszawskiej, 
- propozycji budowy kładek dla pieszych nad ul. Warszawską – zobowiązał się do przygotowania 
prezentacji na temat przepustowości ul. Warszawskiej, 
- uwzględnienia postulatów mieszkańców z przeprowadzonych konsultacji społecznych.  
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Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz przychyliła się do pro-
pozycji radnego Kazimierza Woźniaka dotyczącej przygotowania prezentacji.  
 
Prowadzenie obrad przejęła wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobo-
towicz.  
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg i Komunikacji Piotr Wójcik udzielił wyjaśnień dotyczących: 
- prezentacji przedstawiającej koncepcję realizacji ul. Warszawskiej, 
- przetargu na realizację ul. Warszawskiej, 
- wzrostu kosztów inwestycji realizacji III etapu trasy N-S, 
- wniosków składanych do „Polskiego Ładu”, 
- pozyskania środków z „Polskiego Ładu” na budowę wiaduktu, 
- terminu realizacji wiaduktu.  
 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski udzielił dodatkowych informacji na 
temat: 
- nieobecności na posiedzeniu Rady dyrektora Betonox-u, 
- obecnego etapu realizacji inwestycji, 
- odpowiedzialności za dopuszczenie obiektów do użytkowania, 
- wartości przygotowywanego aneksu oraz czasu jego przygotowania, 
- wykonania odwodnienia terenu, 
- planowanych kolejnych aneksów, 
- parkingów wokół Radomskiego Centrum Sportu, 
- możliwości wykonania ekranów dźwiękochłonnych, 
- ilości miejsc parkingowych w okolicy obiektów RCS, 
- wykonania zbiornika retencyjnego, 
- środków finansowych pod protokół konieczności, 
- decyzji banku dotyczącej emisji obligacji oraz finansowania budowy trzeciej trybuny, 
- drenażu wokół hali.  
 
 
Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz poinformowała, że od 
ostatniej sesji do dnia 28 marca interpelacje złożyli radni: 
- Marcin Kaca – 10,  
- Mateusz Kuźmiuk – 3, 
- Magdalena Lasota – 2,  
- Łukasz Podlewski – 1. 
 
 
Ad. 9. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
 
Ad. 9.1. Rozpatrzenie projektów uchwał na drukach nr 621, 622. 
 
- druk nr 621.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił skarbnik miasta Sławomir Szlachetka.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetowej, która wydała opinię pozytywną 
oraz Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która wydała opinię pozytywną w części 
dotyczącej zdrowia i pomocy społecznej.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (16 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 3) podjęła 
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Uchwałę nr LXXVII/695/2022 
w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2022 rok.  
 
- druk nr 622.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił skarbnik miasta Sławomir Szlachetka. 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetowej, która wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (16 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 4) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/696/2022 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Radomia na lata 
2022 – 2045.  
 
Prowadzenie obrad przejęła przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz.  
 
Ad. 9.2. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 636. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił skarbnik miasta Sławomir Szlachetka.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetowej, która wydała opinię pozytywną.  
 
Radny Tomasz Gogacz stwierdził, że ta pomoc jest bardzo potrzebna, bo już od 60 dni trwa 
wojna o być albo nie być państwa ukraińskiego. Zapytał, jakiego rzędu będą to środki? Ile miasto 
w tym roku może na takie zadania przeznaczyć?  
 
Radna Magdalena Lasota zapyta, jakie środki do tej pory zostały wydatkowane na pomoc oby-
watelom Ukrainy? Jaka pomoc została udzielona i w jakiej wysokości od wojewody? W jakiej 
wysokości otrzymaliśmy lub mamy otrzymać subwencję jeśli chodzi o edukację? W jakiej wyso-
kości gmina otrzymała pomoc od rządu polskiego w sprawie utrzymania obywateli Ukrainy                    
w Radomiu?  
 
Skarbnik miasta Sławomir Szlachetka udzielił dodatkowych informacji dotyczących: 
- planowanych środków na pomoc obywatelom Ukrainy, 
- subwencji oświatowej, 
- środków dla mieszkańców utrzymujących obywateli Ukrainy, 
- pomocy udzielanej przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się – głosowa-
nie nr 5) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/697/2022 
w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 
terytorium tego państwa.  
 
Ad. 9.3. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 637.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił sekretarz miasta Michał Michalski.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Rozwoju Miasta, która wydała opinię pozy-
tywną.  
 
Radny Mateusz Kuźmiuk poruszył sprawę porozumienia z gminą Zakrzew, jeżeli chodzi o plano-
wany przebieg drogi 740 i zapytał na jakim to jest etapie? Co jest robione z dawnym planem 
poszerzenia ulicy Wernera od ul. Szarych Szeregów o jeden pas, czy to jest dalej rozpatrywane?  
 
Radny Łukasz Podlewski prosi o więcej informacji w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
planu. Zapytał, kiedy mogą zakończyć się prace? Chodzi o przeniesienie ruchu ze skrzyżowania 
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ulic Przytyckiej, Czarnieckiego, Kieleckiej, Okulickiego na inne skrzyżowanie do ul. Zielonej. Jakie 
są plany? Czy ruch będzie wprowadzony w ul. Langiewicza do ul. Sarniej i dalej Zielonej i co 
dalej? Czy jest możliwość porozumienia z Zakrzewem i czy przewidywane jest poprowadzenie 
ruchu do ul. Janiszewskiej? Kiedy te prace mogą się zakończyć? Radny zwrócił uwagę, że na 
planie nie widać skrzyżowania Wernera – Czarnieckiego, a wiadomo jak pilną potrzebą jest zbu-
dowanie chociażby prawoskrętu z ul. Wernera w ul. Czarnieckiego, co w dużej mierze spowoduje 
odkorkowanie ul. Wernera. Czy takie plany są w najbliższym czasie możliwe do zrealizowania?  
 
Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński udzielił dodatkowych wyjaśnień w sprawach: 
- porozumienia z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich, 
- organizacji ruchu w rejonie ulic Wernera i Zielonej, 
- przebudowy ulicy Wernera od ulicy Szarych Szeregów, 
- przebudowy ulicy Przytyckiej.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (20 za – głosowanie nr 6) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/698/2022 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania prze-
strzennego „Wacyn Północ”. 
 
Ad. 9.4. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 638.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił zastępca prezydenta miasta Jerzy Zawodnik.  
 
Radny Tomasz Gogacz stwierdził, że szkoła funkcjonuje bardzo dobrze. Może korzystać z tego 
terenu do 2024r. Jeżeli chodzi teraz o rynek nieruchomości, to nie wiadomo w jakim kierunku 
pójdą ceny, ale na pewno wszystko drożeje. Z punktu widzenia interesu gminy, to działanie 
szkoły nie jest zakłócone, a jest jeszcze dwa lata. Radny by się z tą decyzją nie śpieszył.  
 
Zastępca prezydenta Jerzy Zawodnik poinformował, że kwota jaką płaci najemca dzisiaj to 
6.000 zł brutto miesięcznie dzierżawy.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (14 za, 1 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 7) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/699/2022 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomo-
ści stanowiącej własność Gminy Miasta Radomia położonej w Radomiu przy ul. Jerzego 
Radomskiego 10, oznaczonej jako działka o nr ewidencyjnym 73/46, (Obr. 0122-Mło-
dzianów, ark. 122), na rzecz dzierżawcy.  
 
Ad. 9.5. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 623. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił zastępca prezydenta miasta Jerzy Zawodnik.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Radna Magdalena Lasota zapytała, jakie inwestycje będą wykonane w ramach tego projektu              
w szpitalu?  
 
Zastępca prezydenta Jerzy Zawodni udzielił dodatkowych informacji na temat tego, czego bę-
dzie dotyczył ten projekt oraz jego wartości.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (17 za – głosowanie nr 8) podjęła 
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Uchwałę nr LXXVII/700/2022 
w sprawie zaakceptowania ubiegania się przez Radomski Szpital Specjalistyczny                               
im. dr Tytusa Chałubińskiego w Radomiu dofinansowania Projektu Infrastruktura Ra-
domskiego Szpitala Specjalistycznego odporna na pandemię w ramach Programu Ope-
racyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020, Osi priorytetowej XI REACT-
EU, Działania 11.3 Wspieranie naprawy i odporności systemu ochrony zdrowia. 
 
Ad. 9.6. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 624. 
Zastępca prezydenta miasta Jerzy Zawodnik przedstawił uzasadnienie do tego projektu 
uchwały oraz kolejnych. 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Radny Tomasz Gogacz uważa, że kierunek jest właściwy i stwierdził, że wracamy do tego, co 
już było w latach 90-tych. Chodzi o to, aby nie tworzyć bytów, tylko jeszcze bardziej centrali-
zować. Uważa, że należy zrobić porządne centrum, a nie mniejsze centra.  
 
Wiceprzewodnicząca Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz stwierdziła, że w Centrum Usług 
Wspólnych ilość pracowników wzrośnie o trzech. Czy budżet w tym roku wzrośnie, czy nie                          
i o jaką kwotę?  
 
Radny Robert Utkowski zapytał, z czego wynikają widełki wpisywane w każdy statut                         
(50.000 zł – 130.000 zł)?  
 
Zastępca prezydenta miasta Jerzy Zawodnik udzielił dodatkowych informacji dotyczących: 
- liczby etatów w Centrum Usług Wspólnych, 
- zwiększenia środków na wynagrodzenia, 
- procedury zamówień publicznych, 
- zakresu zadań wykonywanych przez Centrum Usług Wspólnych. 
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (16 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 9) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/701/2022 
w sprawie zmiany uchwały Nr 428/2017 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 30 stycznia 
2017r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych Domów 
Pomocy Społecznej w Radomiu oraz nadania jej statutu. 
 
Ad. 9.7. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 625. 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (17 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 10) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/702/2022 
w sprawie zmiany uchwały Nr LV/495/2021 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 29 marca 
2021r. w sprawie zapewnienia przez Placówkę Opiekuńczo-Wychowawczą „Słoneczny 
Dom” w Radomiu wspólnej obsługi dla Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Radomiu 
przy ul. Rwańskiej 10. 
 
Ad. 9.8. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 626. 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
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Rada Miejska w Radomiu większością głosów (18 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 11) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/703/2022 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/246/2019 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia                      
28 października 2019r. w sprawie zapewnienia przez Placówkę Opiekuńczo-Wycho-
wawczą „Słoneczny Dom” w Radomiu wspólnej obsługi dla Placówki Opiekuńczo-Wy-
chowawczej „Mieszkanie Usamodzielnienia” w Radomiu przy ul. Wydmowej 19. 
 
Ad. 9.9. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 627.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (18 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 12) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/704/2022 
w sprawie nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej „Mieszkanie Usamo-
dzielnienia” w Radomiu przy ul. Wydmowej 19. 
 
Ad. 9.10. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 628.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (19 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 13) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/705/2022 
w sprawie nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej w Radomiu przy                    
ul. Rwańskiej 10. 
 
Ad. 9.11. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 629.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (19 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 14) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/706/2022 
w sprawie nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej „Słoneczny Dom”                     
w Radomiu. 
 
Ad. 9.12. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 630. 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (19 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 15) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/707/2022 
w sprawie przyjęcia Statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Radomiu przy                   
ul. Dzierzkowskiej 9. 
 
Ad. 9.13. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 631.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną. 
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Rada Miejska w Radomiu większością głosów (19 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 16) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/708/2022 
w sprawie nadania statutów domom pomocy społecznej w Radomiu będącymi jednost-
kami organizacyjnymi Gminy Miasta Radomia.  
 
Ad. 9.14. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 632.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, która 
wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (20 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 17) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/709/2022 
w sprawie nadania statutów placówkom opiekuńczo-wychowawczym typu rodzinnego 
w Radomiu. 
 
Ad. 9.15. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 633.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił zastępca prezydenta miasta Jerzy Zawodnik.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji ds. Polityki Senioralnej oraz Współpracy z Or-
ganizacjami Pozarządowymi, która wydała opinię pozytywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (19 za – głosowanie nr 18) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/710/2022 
w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 
dla Gminy Miasta Radomia.  
 
Ad. 9.16. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 634.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła zastępca prezydenta miasta Katarzyna Kali-
nowska.  
Przewodnicząca Kinga Bogusz stwierdziła, że ponieważ w tytule i § 1 projektu występuje błąd 
w numerze zmienianej uchwały, poprosiła o zgłoszenie autopoprawki (jest numer 
LXVII612/2021, a winno być: LXVII/612/2021).  
Zastępca prezydenta Katarzyna Kalinowska zgłosiła autopoprawkę o powyższej treści.  
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Edukacji, Sportu i Turystyki, która wydała opi-
nię pozytywną.  
 
Radny Łukasz Podlewski zapytał, czy został już zakupiony sprzęt i czy pomieszczenia są go-
towe do pracy?  
 
Zastępca prezydenta Katarzyna Kalinowska udzieliła dodatkowych informacji w sprawach: 
- adaptacji pomieszczeń przy ul. Moniuszki 5, 
- dostarczenia zakupionego sprzętu.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (19 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 19) podjęła ze zgłoszoną autopoprawką 

Uchwałę nr LXXVII/711/2022 
w sprawie zmiany Uchwały Nr LXVII/612/2021 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia                        
29 listopada 2021 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług Wspól-
nych Oświaty w Radomiu dla publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Mia-
sta Radomia i nadania jej statutu.  
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Prowadzenie obrad przejęła wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobo-
towicz.  
 
Ad. 9.17. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 635.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła kierownik Biura Rewitalizacji Marzena Kędra.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Rozwoju Miasta, która wydała opinię pozy-
tywną.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (17 za – głosowanie nr 20) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/712/2022 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Ra-
domia na lata 2022-2032.  
 
 
Ad. 10. Informacja o pracy Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Podlewski poinformował, że od ostatniej sesji Rady 
Miejskiej Komisja nie pracowała. Nie otrzymali żadnych dokumentów poza jednym, o którym 
dziś ciężko mówić o jego rozpatrzeniu, ponieważ pani skierowała pismo, ale na tą chwile nie ma 
z nią żadnych możliwości kontaktu.  
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Kazimierz Staszewski poinformował, że ko-
misja obradowała 12 kwietnia. Rozpatrzyła skargi i wnioski jakie wpłynęły do komisji. Przygo-
towali 2 projekty uchwał. Poinformował, że jeżeli chodzi o skargi dotyczące dyskryminacji                        
i mobbingu, to komisja postanowiła sugerować pójście do sądów pracy. Komisja wydała opinie, 
że skargi są bezzasadne.  
 
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg na dyrektora szkoły. (skargi z dnia: 
23.01.2022r. oraz 03.03.2022r.). Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargi za bezza-
sadne. 
Radni otrzymali projekt uchwały pocztą elektroniczną.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (16 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 21) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/713/2022 
 w sprawie rozpatrzenia skarg na dyrektora szkoły. 
 
O podjętej uchwale poinformowano skarżącą.  
Treść pisma została dołączona do materiałów z sesji.  
 
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Zastępcę Prezydenta Miasta Radomia 
(skarga z dnia 28.02.2022r.). Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę za bezzasadną. 
Radni otrzymali projekt uchwały pocztą elektroniczną. 
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (16 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się – głosowa-
nie nr 22) podjęła 

Uchwałę nr LXXVII/714/2022 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Zastępcę Prezydenta Miasta Radomia.  
 
O podjętej uchwale poinformowano skarżącego.  
Treść pisma została dołączona do materiałów z sesji.  
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Prowadzenie obrad przejęła przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz.  
 
Ad. 11. Sprawozdanie delegata Miasta Radomia z posiedzenia Związku Miast Polskich.  
Sekretarz miasta Michał Michalski poinformował, że spotkanie odbyło się 11 kwietnia w Sopo-
cie, w którym uczestniczył bezpośrednio pan prezydent Radosław Witkowski. Odbyło się ono 
wspólnie z Kongresem Finansowym. Omówione zostały bieżące projekty ustaw. Na Kongresie 
Finansowym poruszana była problematyka związana z finansami miast i z pomocą uchodźcom, 
a także polityką związaną z finansami w związku z nowelizacjami programu „Polski Ład”.  
 
 
Ad. 12. Sprawy różne i wolne wnioski: 
1) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Proble-
mów Alkoholowych za 2021 rok, 
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
 
2) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata         
2020 – 2022 za 2021 rok, 
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
 
3) sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Radomiu za 
rok 2021, 
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
 
4) ocena zasobów pomocy społecznej, 
Ocenę radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jej treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
 
5) sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz             
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy Miasta Radomia za 2021 rok 
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji.  
 
 
6) sprawozdanie z realizacji Programu oddziaływań korekcyjno – edukacyjnych dla osób  
stosujących przemoc w rodzinie na terenie Gminy Miasta Radom na lata 2021– 2025 za                  
2021 rok 
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną. 
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji. 
 
 
7) sprawozdanie z realizacji Programu oddziaływań psychologiczno – terapeutycznych 
dla osób stosujących przemoc w rodzinie dla Gminy Miasta Radomia na lata 2021 – 2025 
za  2021r. 
Sprawozdanie radni otrzymali pocztą elektroniczną.  
Jego treść została dołączona do materiałów z sesji.  
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8) Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz poinformowała, że kolejna sesja zwyczajna 
planowana jest na 30 maja – zgodnie z harmonogramem oraz przypomniała o konieczności zło-
żenia oświadczeń majątkowych do końca kwietnia. 
 
 
Ad. 13. Zamknięcie obrad.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz w związku z wyczerpaniem porządku obrad za-
mknęła LXXVII. sesję Rady Miejskiej w Radomiu o godz. 12.15.  
 
 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz                   Kinga Bogusz 
 
 
 
Sekretarze: 
 
1. Staszewski Kazimierz  …………………………………………………… 
 
2. Chrobotowicz Robert  …………………………………………………… 
 
Protokółowała: Agata Gierczak. 
 
 
 
 
 
 


